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دکتر حمیدرضا محمدی در جلسه مجمع عمومی فدراسیون اقتصاد سلامت ایران عنوان کرد:

در سال گذشته عملکرد فدراسیون در حوزههای مختلف به شکل مطلوبی ارتقا یافته و در
حوزه وظایف خود و با عملکرد قابل قبول دستاوردهای مناسبی را به دست آورده است.

یکی از دستاوردهای مهم فدراسیون سلامت در سال گذشته اصلاحاتی بود که در دستورالعمل
قیمتگذاری فرآوردههای مکمل ایجاد شد.

دکتر کبریائیزاده و آقای آتشهوش با پیگیریهای مستمر و ارائه مستندات، تغییرات
مطلوبی را در دستورالعمل قیمتگذاری فراوردههای مکمل و طبیعی ایجاد کردند.

https://fdmag.ir/%d8%af%d8%a8%db%8c%d8%b1%da%a9%d9%84-%d9%81%d8%af%d8%b1%d8%a7%d8%b3%db%8c%d9%88%d9%86-%d8%a7%d9%82%d8%aa%d8%b5%d8%a7%d8%af-%d8%b3%d9%84%d8%a7%d9%85%d8%aa-%d8%a7%db%8c%d8%b1%d8%a7%d9%86-%d8%b9%d9%85/
https://fdmag.ir/%d8%af%d8%a8%db%8c%d8%b1%da%a9%d9%84-%d9%81%d8%af%d8%b1%d8%a7%d8%b3%db%8c%d9%88%d9%86-%d8%a7%d9%82%d8%aa%d8%b5%d8%a7%d8%af-%d8%b3%d9%84%d8%a7%d9%85%d8%aa-%d8%a7%db%8c%d8%b1%d8%a7%d9%86-%d8%b9%d9%85/
https://fdmag.ir/%d8%af%d8%a8%db%8c%d8%b1%da%a9%d9%84-%d9%81%d8%af%d8%b1%d8%a7%d8%b3%db%8c%d9%88%d9%86-%d8%a7%d9%82%d8%aa%d8%b5%d8%a7%d8%af-%d8%b3%d9%84%d8%a7%d9%85%d8%aa-%d8%a7%db%8c%d8%b1%d8%a7%d9%86-%d8%b9%d9%85/

